
Protokół nr 4/2024 

z IV sesji Rady Miejskiej 

w Opolu Lubelskim 

 

Miejsce sesji: obrady IV sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego (ul. Lubelska 4) 

Data sesji: 4 lipca 2024 roku 

Godzina rozpoczęcia sesji: 1110 

Godzina zakończenia sesji: 1155 

Numery podjętych uchwał: od IV/32/2024 do IV/38/2024 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim - Pan Waldemar 

Gogół. 

 

Uczestnicy obrad: 

1) Radni Rady Miejskiej - 14 osób (lista obecności w załączeniu do protokołu): 

1. Bryś Waldemar 

2. Buczek Marcin 

3. Czyżewski Józef  

4. Gogół Waldemar 

5. Grabowski Krzysztof 

6. Jurak Radosław 

7. Kalinowski Paweł 

8. Morek Agnieszka 

9. Odymała Monika 

10. Sadurska Małgorzata 

11. Stempin Marcin 

12. Strzelecka Małgorzata 

13. Śliwa Romuald 

14. Woś Katarzyna 

2) Burmistrz – Sławomir Plis, 

3) Zastępca Burmistrza – Radosław Śpiewak, 

4) Sekretarz Gminy – Izabela Zarzycka, 

5) Skarbnik Gminy – Dorota Bełżek, 

6) Dyrektor Centrum Usług Społecznych – Ewelina Szkutnicka, 

7) Adwokat – Maciej Burzyński, 

8) Prezes Opolskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego – Henryk Piłat, 

9) Dyrektor Żłobka Miejskiego – Anna Świrkosz, 



10) Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i Rolnictwa - Grzegorz 

Gołofit, 

11) Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych - Justyna Haraszczuk. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji.  

Waldemar Gogół - Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Przewodniczący Rady otworzył obrady IV sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim. Na 

wstępie powitał Radnych, Burmistrza Opola Lubelskiego – Pana Sławomira Plisa, Zastępcę 

Burmistrza – Pana Radosława Śpiewaka, Sekretarz Gminy – Panią Izabelę Zarzycką,  

Skarbnik Gminy – Panią Dorotę Bełżek, Mecenasa – Pana Macieja Burzyńskiego, Prezesa 

Opolskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego – Pana Henryka Piłata, Dyrektor Żłobka 

Miejskiego – Panią Annę Świrkosz, Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa –  Pana Grzegorza Gołofita, Kierownika Wydziału Organizacyjnego 

i Spraw Samorządowych – Panią Justynę Haraszczuk, pracowników Wydziału 

Organizacyjnego i Spraw Samorządowych obsługujących sesję. Następnie zaproponował 

przystąpienie do sprawdzenia listy obecności.  

Na podstawie listy obecności, jak również potwierdzenia dokonanego w systemie 

informatycznym dokonał stwierdzenia, że w obradach uczestniczy 14 Radnych. W związku 

z tym Rada Miejska może podejmować prawomocne decyzje.  

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych, ewentualnie władz gminy ma 

jakieś uwagi do porządku obrad. W związku ze zgłoszeniem dokonanym przez Pana 

Burmistrza Przewodniczący udzielił mu głosu.  

Sławomir Plis – Burmistrz Opola Lubelskiego: 

Pan Burmistrz zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalną wysokość opłaty za dzienne 

wyżywienie w Żłobku Miejskim w Opolu Lubelskim. Przypomniał, że projekt uchwały był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. Niemniej jednak, gdyby Państwo Radni mieli 

jakieś pytania to odpowiedzi udzieli obecna na sali Dyrektor Żłobka Miejskiego – Pani Anna 

Świrkosz.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zaproponował przegłosowanie porządku obrad wraz ze zmianą 

zaproponowaną przez Pana Burmistrza.  

Głosowanie: 



14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 14 Radnych głosowało „za” przyjęciem 

proponowanego porządku obrad.  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach Radnych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Opolskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego Sp. z o.o. na lata 2024-2027”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w Opolu 

Lubelskim przy ul. Kolejowej, na okres 10 lat. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na postępowanie pracownika 

Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim według właściwości Burmistrzowi Opola 

Lubelskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na postępowanie kierownika 

wydziału Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim według właściwości Burmistrzowi 

Opola Lubelskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na postępowanie Zastępcy 

Burmistrza Opola Lubelskiego według właściwości Burmistrzowi Opola Lubelskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Opola Lubelskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, określenia 

warunków częściowego zwolnienia z opłaty za pobyt oraz ustalenia wysokości 

dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar opieki i maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie w Żłobku Miejskim w Opolu Lubelskim.  

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 



Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do protokołu 

z poprzedniej sesji. W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził przyjęcie 

protokołu.  

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 14 Radnych głosowało „za”, w związku 

z czym protokół nr 3/2024 z III sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim został przyjęty.  

 

Punkt 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach Radnych. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że do chwili obecnej wpłynęły 4 interpelacje: 

1. Interpelacja Radnej Małgorzaty Sadurskiej w sprawie remontu chodnika wzdłuż 

ulicy Józefowskiej. 

2. Interpelacja Radnego Pawła Kalinowskiego w sprawie zmiany organizacji ruchu na 

ulicy Ogrodowej w Opolu Lubelskim. 

3. Interpelacja Radnego Pawła Kalinowskiego w sprawie wyznaczenia przebiegu drogi 

gminnej w miejscowości Świdry.  

4. Interpelacja Radnej Moniki Odymały w sprawie drogi dojazdowej w kierunku 

Darownego. Sprawa dotyczy remontu, a także koszenia poboczy. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe interpelacje zostaną przekazane po 

zakończeniu sesji na ręce Pana Burmistrza. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby złożyć jeszcze w tej chwili jakąś interpelację lub zapytanie. W związku z brakiem 

zgłoszeń zarządził przejście do kolejnego punktu posiedzenia.  

 

Punkt 5  

Sprawozdanie burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Burmistrza. 

Sławomir Plis – Burmistrz Opola Lubelskiego: 

Pan Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej trwają prace modernizacyjne w obszarze 

ul. Nowej i Przedmieście. Prowadzone są one przez firmę Strabag, która została wyłoniona 

w drodze przetargu. Montaż finansowy obu zadań inwestycyjnych wynosi blisko 2.000.000 

zł, przy uwzględnieniu środków zewnętrznych pozyskanych w roku ubiegłym.  



Kolejne ważne zadanie inwestycyjne będzie stanowiła wymiana pokrycia dachowego na 

budynku Szkoły Podstawowej w Ćwiętalce. Niebawem wykonawca rozpocznie prace w tym 

obszarze, a ich zakończenie planowane jest na koniec sierpnia br., tak aby możliwym stało 

się pełne korzystanie przez uczniów z placówki w nowym roku szkolnym. Wartość 

inwestycji, uwzględniająca środki zewnętrzne to kwota 250.000 złotych.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania do władz 

miasta w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zarządził przejście do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Punkt 6  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Opolskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka z o.o. na lata 2024-2027”.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniu komisji wspólnych. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytania w tym punkcie. W związku z ich brakiem zaproponował przystąpienie do 

głosowania. 

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej 

w Opolu Lubelskim przy ulicy Kolejowej, na okres 10 lat.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt aktualnie procedowanej uchwały również był 

omawiany na posiedzeniu komisji wspólnych. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa 

Radnych ma jakieś uwagi lub pytania dotyczące projektu uchwały. W związku z brakiem 

zgłoszeń zaproponował przystąpienie do głosowania. 

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała została podjęta na skutek 

opowiedzenia się za jej przyjęciem 14 Radnych.  

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na postępowanie pracownika 

Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim według właściwości burmistrzowi Opola 

Lubelskiego.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Przewodniczącego Komisji - Pana Józefa Czyżewskiego.  

Józef Czyżewski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Pan Przewodniczący odczytał stanowisko Komisji w sprawie skargi dotyczącej sposobu 

postępowania pracownika Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zwrócił się do uczestników sesji z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do 

głosowania. 

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciw”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na postępowanie kierownika 

wydziału Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim według właściwości burmistrzowi 

Opola Lubelskiego.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący ponownie poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji - Pana Józefa Czyżewskiego o przedstawienie stanowiska wypracowanego w toku 

posiedzenia Komisji.   

Józef Czyżewski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Pan Przewodniczący odczytał stanowisko Komisji w sprawie skargi dotyczącej sposobu 

postępowania kierownika wydziału Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś zapytania 

odnośnie tego projektu uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował 

przystąpienie do głosowania.  



 

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała została przyjęta w sposób 

jednogłośny.  

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na postępowanie Zastępcy 

Burmistrza Opola Lubelskiego według właściwości Burmistrzowi Opola 

Lubelskiego. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący ponownie poprosił o odczytanie stanowiska Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Przewodniczącego Komisji - Pana Józefa Czyżewskiego.  

Józef Czyżewski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Pan Przewodniczący odczytał stanowisko komisji w sprawie skargi na Zastępcę Burmistrza 

Opola Lubelskiego.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie stanowiska. Następnie zapytał, czy 

ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania w odniesieniu do projektu uchwały. W związku 

z brakiem zgłoszeń poprosił o przystąpienie do głosowania.  

Pan Przewodniczący wyłączył się od głosowania w przedmiotowej sprawie na mocy art. 25a 

ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowanie: 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujący się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych, a tym samym została ona przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Opola 

Lubelskiego. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 

Pana Przewodniczącego Józefa Czyżewskiego. 

Józef Czyżewski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 



Pan Przewodniczący odczytał stanowisko Komisji w sprawie skargi na Burmistrza Opola 

Lubelskiego. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej:  

Pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie stanowiska komisji. Następnie zapytał, 

czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania dotyczące projektu uchwały. W związku 

z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do głosowania.  

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że głosowało 14 Radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za dzienne wyżywienie w Żłobku Miejskim w 

Opolu Lubelskim.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji 

wspólnych. Po czym zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania w tym punkcie. 

W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował przejście do głosowania.  

Głosowanie: 

14 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że głosowało 14 Radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 13 

Sprawy różne i wolne wnioski.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

W wyniku dokonanego zgłoszenia udzielił głosu Panu Radnemu Pawłowi Kalinowskiemu. 

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny poprosił, aby odpowiedzi na interpelacje przez niego składane były przesyłane 

w formie skanu na skrzynkę email, a nie jak do tej pory listem poleconym.  

Następnie przedstawił sugestię, aby gmina podjęła działania zmierzające do pozyskania 

środków na odbiór i utylizację azbestu. Jak poinformował Pan Radny w najbliżej przyszłości 



należy się liczyć ze wzrostem miejsc jego składowania z uwagi na fakt, iż ostatnio ruszyły 

wymiany pokryć dachowych dofinansowane przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący ponownie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania 

w tym punkcie. W wyniku dokonanego zgłoszenia udzielił głosu Panu Radnemu 

Radosławowi Jurakowi. 

Radosław Jurak – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zapytał, na jakim etapie jest szacowanie strat, jakie wystąpiły 

w gospodarstwach rolnych na skutek przymrozków wiosennych oraz gradu. Czy planowane 

są w związku z tym jakieś działania pomocowe dla rolników, jeżeli tak to w jakim terminie.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zwrócił się do Państwa Radnych z pytaniem, czy mają jeszcze jakieś 

pytania w tym punkcie. W związku z brakiem wyrażenia takiej woli Pan Przewodniczący 

oddał głos Panu Kierownikowi Grzegorzowi Gołofitowi. 

Grzegorz Gołofit – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa: 

Pan Kierownik przypomniał, że zgodnie z zapisami „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest dla gminy Opole Lubelskie na lata 2024-2032”, który został przyjęty 

przez Państwa Radnych w lutym źródłami finansowania usuwania azbestu mogą być: 

• środki własne właścicieli obiektów budowlanych, 

• środki własne inwestorów prywatnych, 

• środki własne jednostek samorządu terytorialnego (w tym przypadku środki własne 

gminy), 

• środki budżetu państwa pozostające w dyspozycji Ministerstwa Rozwoju 

i Technologii, 

• środki funduszy ochrony środowiska. 

Jak poinformował Pan Kierownik na potrzeby realizacji omawianego zadania konieczne jest 

wydatkowanie 400.000 zł i o taką kwotę będzie się ubiegała gmina Opole Lubelskie 

w ramach wniosku składanego do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Działania zmierzające do osiągnięcia powyższych rezultatów zostaną podjęte jak tylko 

zostanie ogłoszony nabór. 

Następnie Pan Kierownik poinformował, że obecnie prace polegające na szacowaniu strat 

jakie wystąpiły w obszarze gospodarstw rolnych znajdują się na etapie wprowadzania 

wniosków. Kolejnym etapem będzie podpisanie przez rolników protokołów z oszacowania 

strat, tak aby możliwym stało się przedłożenie ich do podpisu wojewodzie lubelskiemu. Pan 

Kierownik poinformował, że w ubiegłym tygodniu uczestniczył w spotkaniu 

zorganizowanym przez Urząd Wojewódzki, którego tematem było omówienie problematyki 



szkód, jakie wystąpiły w gospodarstwach rolnych. W opinii Pana Kierownika nie skutkowało 

ono przedstawieniem żadnych rzeczowych konkluzji, a jedynie przypomnieniem procedur, 

które obowiązują od 20 lat. Z kolei, jeśli chodzi o zgłaszane postulaty uproszczenia 

procedury szacowania start i wdrożenia nowych narzędzi usprawniających ten proces nie 

zostały one uwzględnione. Jak poinformował Pan Kierownik, jeśli chodzi o pomoc 

finansową, jaka będzie udzielana rolnikom to można domniemać, że wzorem lat ubiegłych 

podmiotem jej udzielającym będzie zapewne Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa. Naboru wniosków o przyznanie pomocy należy jednak spodziewać się dopiero 

pod koniec roku, albo nawet na początku przyszłego.  

Następnie Pan Kierownik poinformował, że Ministerstwo Rolnictwa w trybie pilnym, 

dwudniowym zażyczyło sobie danych w zakresie wysokości strat, procentu, z podziałem na 

rodzaje upraw owocowych, przy ilości 1 500 wniosków, z podaniem powierzchni, wysokości 

średniej straty z danych upraw oraz kwot czy kosztów poniesionych przez rolników. W opinii 

Pana Kierownika podyktowane było to tym, że nabrało tempa wnioskowanie do Unii 

Europejskiej o uruchomienie nadzwyczajnych środków. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Kierownikowi za udzielenie odpowiedzi. Następnie 

udzielił głosu Panu Burmistrzowi. 

Sławomir Plis – Burmistrz Opola Lubelskiego: 

Pan Burmistrz poinformował, że forma wsparcia rolników uzależniona jest od tego czy 

obecne władze takie wsparcie uruchomią. Na ten moment Gmina Opole Lubelskie 

otrzymała pomoc finansową od Marszałka Województwa w wysokości 100.000 zł, która 

zostanie wydatkowana na podstawie ustawy o pomocy społecznej. Wniosek o udzielenie 

wsparcia w wysokości 300.000 zł został skierowany również do Wojewody Lubelskiego. 

Wiadomo już, że został rozpatrzony negatywnie i organ będący de facto przedstawicielem 

rządu w terenie nie udzieli rolnikom żadnego wsparcia. Swoją rolę w krytycznej sytuacji 

ograniczył jedynie do wskazania innych podmiotów, do których można wnioskować 

o udzielenie pomocy. Pan Burmistrz kończąc swoją wypowiedź przypomniał, że Rada 

Miejska przyjęła stanowisko w sprawie uruchomienia pomocy dla rolników i sadowników 

poszkodowanych w wyniku przymrozków wiosennych, a później gradu, które zostało 

przesłane do Premiera i Ministra Rolnictwa.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący ponownie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś 

pytania w tym punkcie i chciałby zabrać głos. W związku z brakiem zgłoszeń nastąpiło 

przejście do następnego punktu posiedzenia sesji.  

 

 

 



Punkt 14 

Zamknięcie obrad 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestnictwo w obradach po czym zamknął 

obrady IV sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim o godz. 1155. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Magdalena Szczucka 


